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Bijlagen

Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De beantwoording van de schriftelijke vragen, die zijn gesteld door D66 naar aanleiding van de hete 
zomer en daarmee merkbare toegenomen behoefte aan waterrecreatie. 

De fractie van D66 heeft vragen gesteld over beleid ten aanzien van waterrecreatie in Zwolle en 
omliggende wateren. Uitgaande van ‘de wens om tegemoet te komen de toenemende behoefte aan 
plekken waar je verkoeling kan zoeken maar wel op een manier die groen veilig en mooi is met respect 
voor plant en dieren en beschermde natuur vraagt D66 zich af welke stappen het college kan 
ondernemen om waterrecreatie duurzaam, veilig en gezellig te houden.

1.        Omdat er jarenlang gedoogd is, is het moeilijk te begrijpen waarom je er nu niet meer mag 
liggen. Hoe gaat u hier mee om? Wat doet u er aan om het mensen uit te leggen?

We hebben dit jaar in samenwerkingsverband met politie, Staatsbosbeheer, de Vis Federatie en 
Landschap Overijssel een aantal controles gepland. Voorafgaand aan elke controles is de bebording 
aangepast. Er zijn op meer plekken borden geplaats en en is op de borden duidelijk aangegeven wat 
wel en niet mag. Steeds als bleek dat er borden waren verdwenen, zijn deze voor de controle dag 
teruggeplaatst. 

Verder zijn de controles zo opgebouwd dat de eerste keren alleen in het teken staan van waarschuwen 
en uitleggen. 

2. Klopt het dat er, ondanks dat er intensiever gecontroleerd wordt, er niet gehandhaafd is bij de 
Noorderkolk en zo ja, waarom is er niet gehandhaafd?

Zoals hierboven al is aangegeven, stonden de eerste controles, uitgevoerd op 1 juli en op 1 augustus, 
vooral in het teken van waarschuwen en uitleggen, voor zover het gaat over het aanlegbeleid en het 
betreden van beschermd natuurgebied. 

Er zijn toen al wel PV’s opgemaakt voor overtredingen op andere regelgeving zoals, loslopende 
honden, overtreding van de Visserijwet (vissen met ongeoorloofde middelen), en het Binnenvaart 
politiereglement (te snel varen, varen zonder registratie. 
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Bij de controle op 9 augustus, is voor het zich bevinden in kwetsbaar gebied in waarschuwing gegeven 
maar ook 1 PV opgemaakt. Verder zijn ook toen weer PV’s opgemaakt voor overige overtredingen met 
name voor te snel varen. 

Bij de laatste controle, op 30 augustus, was er vanwege het slechte weer weinig oeverrecreatie dus 
geen overtredingen van het aanlegbeleid of betreden van kwetsbaar gebied. Wel zijn er ook die keer 
weer meerdere mensen staande gehouden voor controle op de Visserijwet en is 1PV opgemaakt voor 
vissen zonder schriftelijke toestemming. 

3. Bent u voornemens dit gedoogbeleid voort te zetten of bent u bereid over te gaan tot 
handhaven wanneer er bij controles overtredingen worden geconstateerd?

Er is geen sprake meer van gedoogbeleid en er wordt al over gegaan tot handhaving als er 
overtredingen worden geconstateerd. 

4. De borden met daarop de regels bij de Noorderkolk zijn verdwenen, wanneer plaatst u nieuwe 
borden?

Iedere keer is voorafgaand aan een geplande controle dag, gecontroleerd of de borden er nog waren. 
Als er borden waren verdwenen zijn deze voor de controle dag teruggeplaatst. 

Vragen over nieuwe mogelijkheden waterrecreatie

1 . Bent u het eens met de stelling dat er meer behoefte is (en in de toekomst nog meer gaat 
komen) aan plekken waar je op en aan het water kunt recreëren en wellicht nieuwe 
waterverbindingen?

2. Bent u bereid hier plannen voor te maken waarin ook het beleid rond varen opgenomen is 
(denk aan regels rond geluidsproductie van boten en bootjes en vervuilende motors van 
watervoertuigen).

3. Bent u bereid te onderzoeken waar nieuwe strandjes (kleine en wat grotere zodat ook bootjes 
kunnen aanmeren) in het groen aan het water gemaakt kunnen worden en de resultaten aan de 
gemeenteraad voor te leggen en zo ja, wanneer zou dat dan kunnen (planning)?

Er is een trend te signaleren dat bewoners en bezoekers meer naar het water trekken. Dit kreeg een 
extra boost door corona en de warme zomers (klimaatverandering). Waar we als stad al bezig waren 
om de regels rond commerciële en recreatieve ligplaatsen goed uit te werken en vast te leggen, 
worden we door deze actuele dynamiek ingehaald, waardoor er afgelopen zomer veel klachten waren. 

Tijd om te resumeren wat er nodig is om zaken rond het water voor de lange en korte termijn goed te 
ontwikkelen. Dit betekent dat de gemeente op korte termijn (dus voor het zomerseizoen van 2021) het 
bestemmingsplan en vergunningstelsel voor commerciële ligplaatsen goed geregeld wil hebben. 
Daarnaast zal op deze korte termijn de Algemene Plaatselijke Verordening worden aangepast, zodat er 
kan worden gehandhaafd op snelheid in de stadsgrachten. 
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Voor de langere termijn zal Zwolle een traject gaan starten om te komen tot een nieuwe ambitie en 
visie als het gaat om het gebruik en de inzet van water in de stad.Deze visie zal worden ontwikkeld in 
samenspraak met belanghebbende, partners en stakeholders. Onderwerpen ontwikkeling van nieuwe 
strandjes en meer aanlegplaatsen worden hierbij onderzocht. 


